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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért zárta ki a kormányzat a szakmát és a politikai 
egyeztetést az új egészségügyi szolgáltató kapcsán?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Kedden  szavazott  az  Országgyűlés  a Magyarország  biztonságát  szolgáló  egyes  törvények
módosításáról  szóló  salátatörvényről,  amelynek  elfogadásra  szánt  szövegét  a  plenáris  és
szakbizottsági  vitaszakaszokat  követően az  utolsó  pillanatban  a Törvényalkotási  bizottságban
módosították, és a Honvédkórház több mint háromezer állományát állították kész helyzet elé: 

Az utolsó pillanatban előterjesztett módosítás legfőbb pontjait az Alfa hírportál is összefoglalta: 
https://alfahir.hu/2022/11/21/egeszsegugyi_szolgaltato_honvedkorhaz_egeszsegugy_munkaviszony
_honvedelmi_miniszterium

Ezzel kapcsolatban kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy

• az új egészségügyi szolgáltatóval kapcsolatos szabályokat miért csak a Törvényalkotási 
bizottság elé vitték, miért nem vállalták a vitát a szakpolitikusokkal?

• egyeztettek-e az egészségügyi szakszervezetekkel az új szolgáltatóval kapcsolatban?
• miért csak december 15-én derül ki, hogy melyik osztályokra van szüksége a 

Honvédségnek?
• nem tartanak-e attól, hogy az öt napos gondolkodási idő után újabb kilépési hullám 

kezdődik az egészségügyben?"
Várom érdemi válaszát!

 


